

香港 HONG KONG SMOKE-FREE LEADING COMPANY AWARDS 2023 無煙領先企業大獎 2023

成為無煙領先企業

To be a Smoke-free Leading Company

- 支持及推廣無煙文化予不同持分者 (包括員工、客戶及社會大眾)
Support and promote smoke-free culture to stakeholders (including employees, customers and the general public)
- 鼓勵員工戒煙及投入無煙生活
Encourage employees to quit smoking and live a smoke-free lifestyle
- 制定及執行持續的無煙政策
Develop and enforce sustainable smoke-free policies

獎項 Awards

- 「金獎」 Gold Awards
- 「銀獎」 Silver Awards
- 「優異獎」 Certificates of Merit
- 「傑出ESG無煙企業參與大獎」
Outstanding ESG Smoke-free Involvement Award

查詢 Enquiry

project@cosh.org.hk | 2185 6399

攜手共建

無煙香港



參加資格 Eligibility

歡迎所有在香港註冊及營運之企業、機構及政府部門參加。參加機構必須於2019年10月1日至2023年10月20日期間推行最少一項無煙政策。

All companies, organizations and government departments which operate and have registered in Hong Kong with at least one smoke-free policy implemented during 1 October 2019 to 20 October 2023 are eligible.

報名辦法 How to Apply

有意參加的企業/機構可於大獎網頁註冊成為會員，填妥報名表格並上載公司商業登記證明或同等性質文件，以及補充資料 (如執行無煙政策相關的資料或相片)。

All the interested companies/ organizations can apply online, submit valid Business Registration Certificate or equivalent and supplementary information (e.g. Details or photos of smoke-free policies) via the online application system.

報名用費 Application Fee

全免 Free of charge

截止報名日期 Application Deadline

2023年10月31日 | 31 October 2023



立即網上報名
Apply Online NOW

如欲了解更多詳情，請瀏覽
For more information, please visit
<https://smokefreeleadingcompany.hk/>

主辦機構
Organizer



合辦機構
Co-organizers

